

INTERNATIONAL BACCALAUREATE

LIFELONG LEARNING - PREPARING FOR 22ND CENTURY AND BEYOND

2018年 IB教育中国论坛——"终身学习: 为下一个世纪做准备"

8TH - 9TH NOVEMBER 2018

CALL-FOR-PAPER, 征集分论坛演讲稿

The IB China Education Forum, Guangzhou 2018 will take place from 8 to 9 November at Sheraton Guangzhou Hotel. We invite registered forum participants to submit papers, on the theme LIFELONG LEARNING PREPARING FOR 22ND CENTURY AND BEYOND, to present at the forum.

There will be 23 breakout sessions offered on the second day of the forum. Sessions may include presentations of conceptual models, professional applications, scholarly analyses, skill-building programs, and case studies.

Registration for conference paper submission will close on 21 September 2018. We will respond to all applicants on or before 30 September 2018.

2018年IB中国教育论坛将于11月8-9号在广州粤海喜来登酒店召开。 我们向会议参与者征集分论坛演讲稿,主题为:终身学习——为下一个世纪做准备。

会议将在第二天举行23个分论坛。演讲内容讲涵盖概念模型、课堂实践、学术分析、技能搭建和案例分析。提交演讲稿件截至日期为2018年9月21日。我们会在9月30日前回复所有申请者。

As presenter and co-presenter, a respective discount is applicable:

Presenter 1 = Registration fee waived.

Co-speaker = 20% discount on registration fee.

作为发言人和协作发言人,我们会分别给予一定折扣:

发言人1: 注册费全免协作发言人: 注册费各折

Please note: If you and/or your co-presenter(s) are not registered forum participants, please proceed to register and pay the full registration fee before completing the proposal. Once your paper is selected, we will refund you according to the discount policy. In the event your paper is not selected and you do not wish to attend the conference, please contact ibap.development@ibo.org to arrange for a full refund.

请注意:如果您或者您的合作发言人没有报名年会,请先报名注册年会并付注册费,之后再提交发言申请。如果你的发言被选中,我们会根据折扣标准被退还费用。如果您的发言没有被选中并且您也不想参加会议,请联系ibap.development@ibo.org 退全款。

To submit your paper please click this link

